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Wimieniupracownik6wdyrektor6wplac6weko(wiatowychzwracamy
siq z pro5bq o poprawQ sytuacji ptacowej dyrektor6w szk6l'

Podpisujqc listq plac, dyrektor szkoly widzi, na kt6rym miejscu znajduje

siq pensja dyrektora. Najczq6ciej jest w drugiej polowie listy' a czqsto nawet

w kohcowej czq5ci' Tak wiqc nauczyciele otrzymujq wiqkszq pensjq ni2 ich

dyrektor, taka sytuacja jest deprymujqca i demotywujqca' Dyrektor szkoly'

zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami prawa, nie moie miei nadgodzin' nie

mo2ebra6udzia|uwr6inegotypuprojektach,wprzeciwiefistwiedojego
podwladnych. To powoduje, 2e niski w chwili obecnej dodatek funkcyjny nie

jest satysfakcjonujqcy. Uchwalona przez Sejm ,,podwy2ka" dla nauczycieli

o 4,4/oieszcze bardziej pogtqbi przepa6i miqdzy zarobkami dyrektor6w i

nauczycieli.

Majqc na uwadze, 2e dyrektor szkoly powinien byi sprawnl'm

menagerem, uwa2amy, ie powinien byi dobrze wynagradzany' powinien

zarabia1wiqcej nii ich podwladni. Wynika to takie z ogromnej

odpowiedzialnofci za catq plac6wkq, wszystkich pracownik6w i uczni6w'

Je6li sytuacja nie ulegnie zmianie, nauczyciele nie bqdq chcieli ubiega6 siq

o funkcjq dyrektora szkotY.

Z oowa2aniem

Wanda Muszalik El2bieta Rutkowska

.' \''i"-'.'.'t- ]: ;1u'-,o^''


